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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 16 januari 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB ---  

 
VSP Renovatie Pastoor Sartonstraat 

Gaarne de stand van zaken omtrent de renovatie van de Pastoor Sartonsstraat. Mede omdat er na tijdelijk herstel van het trottoir er nu 
wederom verzakkingen hebben plaatsgevonden.  
 
Renovatie Houthemerweg 
Naar aanleiding van de voortreffelijke renovatie van de Houthemerweg hebben wij toch enkele opmerkingen. 
Als eerste maken wij ons zorgen over de veiligheid van het zebrapad.  Ter hoogte van de panden Broekhem 65 en 67 en 74 zouden we u toch 
willen vragen om naar de situatie te gaan kijken voor mensen met een rollator of rolstoel is de dwarshelling van het trottoir erg hoog waardoor 
gebruikers over de rijbaan gaan lopen. 
Tevens maken wij ons zorgen over de trappen bij betaald parkeren Koningswinkelstraat 14. Volgens de kennisbank van de CROW dienen de 
trapleden voorzien te zijn van een welhoek. Deze treden voldoen hier niet aan. En er is ook geen leuning aanwezig. 
 
Voet/fietspad Nieuweweg naar Hekerbeek 
Via deze commissie hebben we het al vaker gehad over het voet/fietspad van de Nieuweweg naar de Hekerbeek (terrein Vila Via Nova). Onze 
vraag is om hier drempels aan te leggen en de maximum snelheid aanzienlijk (15 km) te verlagen aangezien hier nu door de auto’s veel te hard 
wordt gereden.  
 

PGP Susteen 
In oktober 2022 hebben we de aangepaste verordening “Verordening Stimuleringslening Verduurzaam je Huis Valkenburg aan de Geul 2022” 
vastgesteld. Daar werd Susteen als ontzorger partner in voorgesteld.   
We hebben eerder in deze commissie aangegeven klachten te hebben gehoord over Susteen. De wethouder heeft hierop actie ondernomen en is 
met Susteen het gesprek aangegaan. Helaas zijn er nog steeds klachten. Om een beter beeld te kunnen vormen van dit project vragen we om 
een stand van zaken.   
 
Op duurzaamvalkenburg.nl kunnen inwoners zich aanmelden voor het “Verduurzaam je huis traject”. Op de website staat vermeld dat 37 
huishoudens op deze manier verduurzamingsmaatregelen hebben getroffen.  
Hoeveel scans zijn uitgevoerd en hoeveel omgezet in uitvoeringsmaatregelen? Is het aantal van 37 huishoudens het actuele aantal?  
Hoe werd de kwaliteit van de uitgebrachte adviezen geborgd? 
Wat heeft een en ander gekost en wat heeft het opgeleverd? 
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VVD Stand van zaken RES Zuid Limburg 

Hier staat opgenomen ‘striktere kaders’ door provincie en rijk. 
Wat zijn deze striktere kaders? 
Actielijst nr. FD 55: stedenbouwkundige mogelijkheden bij basisschool St. Joseph 
Het CDA heeft in september 2023 een vraag gesteld over stedenbouwkundige mogelijkheden bij basisschool St. Joseph. 
Wat is de huidige stand van zaken? 
 
Geulhemmerweg 
De Geulhemmerweg wordt (omhoog) vaak als racebaan gebruikt. Omwonenden vragen of hier maatregelen getroffen kunnen worden i.v.m. de 
veiligheid. Welke instrumenten heeft de wethouder in handen om hier iets aan te doen? 
 
Snoeiwerkzaamheden Plenkert, Hellingbos en Cauberg 
Wat is de stand van zaken i.v.m. de snoeiwerkzaamheden in de Plenkert, het Hellingbos en Cauberg? 
 
Verlichting Par’Course 
De verlichting bij Par’Course is wederom defect. Dit is gemeld via de gemeente app, echter dit komt niet aan? Op welke termijn wordt dit 
opgepakt? 
 
Stand van zaken Croix de Bourgogne 
Deze commissie vindt plaats op 16 januari, en als het goed is moet er 15/1 iets zijn gebeurd. Ze starten pas na de Carnaval. 
Is de akte dan wél, of niet gepasseerd? 
 
Verminderen snelheid Neerhem 
Graag de stand van zaken rondom het overleg met de Actiegroep Neerhem op de rem (de snelheid verminderen op deze weg zijn we pas sinds 
1996 mee bezig). 
 

CDA 
 

Raadsvoorstel mergelmuur Lokerstraat 
Wij wachten al gedurende een langere tijd op een raadsvoorstel tot het renoveren van de mergelmuur aan de Lokerstraat. De vraag is nu of we 
dit voorstel kunnen verwachten voor de zomer van 2024? 
 
Maatregelen ter bescherming (het water- en winddicht maken) van Huize Boslust 
Zijn er, in de aanloop naar het in werking treden van de Erfgoedverordening, mogelijkheden om als gemeente per direct maatregelen te nemen 
(af te kunnen dwingen) om Huize Boslust water- en winddicht te maken? Wij maken ons namelijk ernstige zorgen over de staat van het complex 
nu er vele kozijnen al gedurende een hele tijd zijn weggehaald. 
 
Open dag voormalige scholen (Vilt, Houthem, Sint Josephschool & Stella Maris College) 
Is het college bereid om in aanloop naar de sloop van de panden van de voormalige basisscholen & het Stella Maris College een open dag te 
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organiseren (naar voorbeeld van hoe u een informatiebijeenkomst organiseert) voor mensen die nog eenmalig een bezoek willen brengen aan 
een plek waar men waarschijnlijk veel persoonlijke herinneringen aan heeft? 
 

 


